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Zápis ze 8. zasedání Zastupitelstva města  Harrachova 
konaného dne 22. srpna 2019 

8.zasedání Zastupitelstva města Harrachova bylo zahájeno v mobilním zázemí pro sportovce 
v areálu malých skokanských můstků, dne 22.08.2019 v 16:00 hodin a ukončeno bylo ve 19:15 
hodin. Přestávka i přes vyzvání nebyla.  
 
Přítomni: 
Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
Omluveni: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Bohuslav Červený, Lucie Kučerová, Petra  
Procházková, Ing. Helena Stříbrná, Eva Zbrojová.  
 
Zahájení jednání  zastupitelstva  města  se zúčastnilo 8 členů zastupitelstva města. Pověřený 
zastupitel města, pan Václav Tondr, přivítal přítomné členy městského zastupitelstva, hosty a 
občany. Konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny všech členů městského zastupitelstva a 
tím i usnášení schopnost zasedání městského zastupitelstva. 

Zapisovatelkou zasedání ZM byla navržena: Martina Vaňková. 
Hlasování o zapisovatelce ZM: PRO - 8    PROTI - 0    Zdržel se - 0 
Zapisovatelka byla přijata nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Hlasovacím managerem byl navržen: Ing. Josef Slavík. 
Hlasování o hlasovacím managerovi ZM: PRO - 8    PROTI - 0    Zdržel se - 0 
Hlasovací manager byl přijat nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Jiří Černý, David Čermák. 
Hlasování o ověřovatelích ZM: PRO - 8      PROTI - 0    Zdržel se - 0 
Ověřovatelé ZM byli přijati nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Nebyla vznesena námitka proti minulému zápisu.  
 
Hosté: JUDr. Ivana Erlebach Staňková, právní zástupkyně města, Lenka Skrbková, Dis., 
redaktorka Harrachovského zpravodaje. 
Hlasování o souhlasu s vystupování hostů: PRO - 8      PROTI - 0    Zdržel se - 0 
Vystupování hostů bylo odsouhlaseno nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Pan Mgr. Tomáš Vašíček se dotázal právní zástupkyně města, zda je pověření pana zastupitele 
Václava Tondra k vedení zastupitelstva, v souladu se Zákonem o obcích a Jednacím řádem 
Zastupitelstva města Harrachova. JUDr. Erlebach Staňková odpověděla, že ano.  
  
 
Program: 
1.    Zahájení 

2.    Projednání dosavadního způsobu vydávání Harrachovského zpravodaje a   

       nepřiměřených zásahů a cenzury paní Evy Zbrojové, starostky města, do obsahu a  

       příspěvků Harrachovského zpravodaje 

3.    Projednání zprávy Kontrolního výboru 

4.    Volba redakční rady 

5.    Projednání přijetí Etického kodexu novináře paní Lenkou Skrbkovou 

6.    Pověření Kontrolního výboru prověřením všech okolností, důvodů a podkladů, které  

       vedly vedení města v letech 2011 – 2018 k rozhodnutí utratit na vedení soudního sporu  

       v kauze AUDITAS S.A. nejméně více než 5.691.933,5 Kč oproti výši původní  
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       pohledávky, prověření všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města  

       v letech 2011 – 2018 k rozhodnutí dále neplnit ze smlouvy o právním zastoupení  

      uzavřené mezi Mgr. Tomášem Vašíčkem a městem Harrachov, dne 03.05.2010, všech  

      okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018 k rozhodnutí  

      podat podnět k Úřadu na ochranu hospodářské soutěže v souvislosti s touto smlouvou,   

      k následnému podání rozkladu proti kladnému rozhodnutí Úřadu pro ochranu  

      hospodářské soutěže, všech okolnosti, důvodů a podkladů, které vedly vedení města  

      v letech 2011-2018 k rozhodnutí neplnit na základě předžalobní výzvy společnosti  

      AUDITAS S.A., k podání odvolání proti rozhodnutí Okresního soudu v Semilech ve  

      sporu s AUDITAS S.A. a nakonec prověřením všech okolností, důvodů a podkladů,  

      které vedly vedení města v letech 2011-2018 k rozhodnutí nepřijmout písemný návrh  

      společnosti AUDITAS S.A. ke smírnému vyřešení věci, prověřením všech kroků, které  

      učinil starosta, místostarosta a členové rady v těchto věcech v letech 2011-2018 

      Závěr 
 
Hlasování o  programu:   PRO: 8     PROTI: 0      ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Program byl schválen nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Pan Hubert Rieger požádal, aby k bodům programu 2.,4. a 6. byli doplněni jako předkladatelé 
bodů pan David Čermák a pan Ing. Jaroslav Čech.  
 
 
2.    Projednání dosavadního způsobu vydávání Harrachovského zpravodaje a     

       nepřiměřených zásahů a cenzury paní Evy Zbrojové, starostky města, do obsahu a  

       příspěvků Harrachovského zpravodaje 
Bod přednesl: Mgr. Tomáš Vašíček, zastupitel.  
Připomínky, dotazy, diskuze: Václav Tondr, Lenka Skrbková, Dis., Mgr. Tomáš Vašíček, Hubert 
Rieger, Ing. Josef Slavík, JUDr. Ivana Erlebach Staňková, Petr Dostalík, Radek Čermák.  
Návrh usnesení č. 2.: Zastupitelstvo města Harrachova bere na vědomí dosavadní způsob 
vydávání Harrachovského zpravodaje. 
Hlasování o usnesení č. 2.:           PRO:  8     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 2. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
3. Projednání zprávy Kontrolního výboru 
Bod přednesl: David Čermák, zastupitel 
Pan Mgr. Tomáš Vašíček zažádal právní zástupkyni města o posouzení, dle Zákona o obcích, zda 
když se postupují práva a povinnosti ze smluv, je v pravomoci zastupitelstva města nebo rady 
města. Dále zažádal pana Ing. Josefa Slavíka o doložení do příštího ZM, na základě čeho je jeho 
podpis na změnových listech. 
Připomínky, dotazy, diskuze: Mgr. Tomáš Vašíček, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík, JUDr. Ivana 
Erlebach Staňková. 
Návrh usnesení č. 3.a): Zastupitelstvo města Harrachov bere na vědomí zprávu KV č.3. 
Hlasování o usnesení č. 3.a):           PRO:  8     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
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PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 3. a) bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Návrh usnesení č. 3.b): ) Zastupitelstvo města Harrachova pověřuje městského právníka 
vypracováním odborného právního stanoviska k otázce oprávněnosti RM schválit a starostky 
města podepisovat dodatek smlouvy s firmou SYBAN s.r.o,  na částku bez DPH ve výši 787.082,-
kč bez schválení ZM, případně před jeho schválením.  

Hlasování o usnesení č. 3.b):           PRO:  7     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: Václav Tondr. 
Usnesení č. 3. b) nebylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Návrh usnesení č. 3.c): Zastupitelstvo města Harrachova nařizuje RM, aby prověřila do 
následného ZM odpovědnost projektanta stavby za výše uvedené vícepráce způsobené chybou 
projektové dokumentace a vymahatelnost způsobeného cenového rozdílu. 
Hlasování o usnesení č. 3.c):           PRO:  7     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: Václav Tondr. 
Usnesení č. 3. c) nebylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
4. Volba redakční rady  
Bod přednesl: Mgr. Tomáš Vašíček, zastupitel.   
Pan Václav Tondr upozornil, že redakční rada byla zvolena již Radou města Harrachova.  
Pan Mgr. Tomáš Vašíček předložil písemné materiály pro představu, co by mělo obsahovat 
radniční periodikum.  
Zastupitelé se domluvili, že pan Mgr. Tomáš Vašíček předloží, jako bod na příští zasedání ZM, 
„Návrh na zřízení redakčního výboru“ a „Návrh na členy redakčního výboru“. 
Připomínky, dotazy, diskuze: Mgr. Tomáš Vašíček, Petr Dostalík, Radek Čermák, Ing. Josef Slavík, 
JUDr. Ivana Erlebach Staňková, Lenka Skrbková, Václav Tondr. 
Byl vznesen návrh na stažení tohoto bodu z jednání. 
Hlasování o stažení bodu č. 4.:           PRO:  8     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Stažení bodu č. 4. bylo přijato odsouhlaseno nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
5.  Projednání přijetí Etického kodexu novináře paní Lenkou Skrbkovou 
Bod přednesl: Mgr. Tomáš Vašíček, zastupitel.  
Připomínky, dotazy, diskuze: Václav Tondr, Ing. Josef Slavík. 
Návrh usnesení č. 5.: Zastupitelstvo města Harrachova bere na vědomí přistoupení redaktorky 
Lenky Skrbkové k Etickému kodexu novináře.  
Hlasování o usnesení č. 5.:           PRO:  8     PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Ing. Josef Slavík,  
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Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení č. 5. bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
6.  Pověření Kontrolního výboru prověřením všech okolností, důvodů a podkladů, které  
vedly vedení města v letech 2011 – 2018 k rozhodnutí utratit na vedení soudního sporu  
v kauze AUDITAS S.A. nejméně více než 5.691.933,5 Kč oproti výši původní pohledávky,  
prověření všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011 –  
2018 k rozhodnutí dále neplnit ze smlouvy o právním zastoupení uzavřené mezi Mgr.  
Tomášem Vašíčkem a městem Harrachov, dne 03.05.2010, všech okolností, důvodů a  
podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018 k rozhodnutí podat podnět  
k Úřadu na ochranu hospodářské soutěže v souvislosti s touto smlouvou,  k následnému  
podání rozkladu proti kladnému rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže,  
všech okolnosti, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018  
k rozhodnutí neplnit na základě předžalobní výzvy společnosti AUDITAS S.A., k podání  
odvolání proti rozhodnutí Okresního soudu v Semilech ve sporu s AUDITAS S.A. a nakonec  
prověřením všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011- 
2018 k rozhodnutí nepřijmout písemný návrh společnosti AUDITAS S.A. ke smírnému  
vyřešení věci, prověřením všech kroků, které učinil starosta, místostarosta a členové rady  
v těchto věcech v letech 2011-2018. 
Bod přednesl: Mgr. Tomáš Vašíček, zastupitel.  
Připomínky, dotazy, diskuze: JUDr. Ivana Erlebach Staňková, Mgr. Tomáš Vašíček, Petr Dostalík, 
Václav Tondr, Ing. Josef Slavík, Hubert Rieger. Dále z řad občanů.  
Návrh usnesení č. 6.: Zastupitelstvo města Harrachova pověřuje Kontrolní výbor prověřením  
všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011 – 2018 k rozhodnutí  
utratit na vedení soudního sporu v kauze AUDITAS S.A. nejméně více než 5.691.933,5 Kč oproti  
výši původní pohledávky, prověření všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení  
města v letech 2011 – 2018 k rozhodnutí dále neplnit ze smlouvy o právním zastoupení  
uzavřené mezi Mgr. Tomášem Vašíčkem a městem Harrachov, dne 03.05.2010, všech okolností,  
důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018 k rozhodnutí podat podnět  
k Úřadu na ochranu hospodářské soutěže v souvislosti s touto smlouvou,  k následnému  
podání rozkladu proti kladnému rozhodnutí Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže, všech  
okolnosti, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018 k rozhodnutí  
neplnit na základě předžalobní výzvy společnosti AUDITAS S.A., k podání odvolání proti  
rozhodnutí Okresního soudu v Semilech ve sporu s AUDITAS S.A. a nakonec prověřením  
všech okolností, důvodů a podkladů, které vedly vedení města v letech 2011-2018  
k rozhodnutí nepřijmout písemný návrh společnosti AUDITAS S.A. ke smírnému vyřešení  
věci, prověřením všech kroků, které učinil starosta, místostarosta a členové rady v těchto  
věcech v letech 2011-2018 a zároveň rozhoduje o povinnosti všech zaměstnanců městského  
úřadu a paní starostky a místostarosty, poskytnout zástupcům kontrolního výboru veškeré  
informace, podklady a listiny o které požádají, včetně jejich kopií. 
Hlasování o usnesení č. 6.:           PRO:  6     PROTI: 1  ZDRŽEL SE: 1 
PRO: Jiří Černý, David Čermák, Radek Čermák, Petr Dostalík, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček. 
PROTI: Václav Tondr. 
ZDRŽEL SE: Ing. Josef Slavík. 
Usnesení č. 6. nebylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
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Závěr 
 
Z řad zastupitelů i občanů byly vzneseny připomínky.  
 

Zvukový záznam ze zasedání ZM je uložen na MěÚ Harrachov. 
 
Harrachov 22.08.2019 
 
 
 
                    
              ………………...............….                                                                ……..…………………………. 
                    Eva Zbrojová                  Jiří Černý 
                       starostka                                                                                       ověřovatel 
 
 
 
 
 
                 …………..…………………….……                                                    …..……….….…………………. 

      Martina Vaňková                            David Čermák 
          zapisovatelka                                                                                ověřovatel 


